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Zwracam się do Pana Prezydenta w sprawie nie nowej, poruszanej w poprzedniej 

kadencji przez ówczesnego Przewodniczącego Rady Miasta. Chciałbym ponowić prośbę o do 

Pana Przydenta o rozwaŜenie jeszcze raz moŜliwości przyznania [wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] wraz z dziećmi lokalu mieszkalnego  

z zasobów gminy w trybie paragrafu 11 ust, 2 uchwały Nr XXVIII/239/03 RMK. Wiem, Ŝe 

od września zeszłego roku, kiedy Pan Prezydent ustosunkował się do pisma Pana 

Przewodniczącego RMK w tej sprawie pojawiły się nowe okoliczności, które w znacząco mogą 

wpłynąć na decyzje Pana Prezydenta. 
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